

Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) Q.P.S.C



Press release: for immediate release

Post its Board of Directors Meeting on 24 August 2026

Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) Q.P.S.C Announces its Financial Results for the Six Months ending on 30 June 2026

- Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) Q.P.S.C (“Techno Q”) along with its portfolio of subsidiaries (together as the “Group”) achieved consolidated revenue of **QAR 132.3 million** and net profit attributable to equity shareholders of **QAR 9.5 million** for the six months ended 30 June 2026 (“H1 2026”), compared with revenue of **QAR 103.0 million** and net profit attributable to equity shareholders of **QAR 9.8 million** in H1 2025.
- The Group achieved gross profit of **QAR 30.5 million** in H1 2026, compared with **QAR 33.6 million** in H1 2025. Gross profit margin was **23.05%** in H1 2026, compared with **32.61%** in H1 2025.
- The Group maintained a solid balance sheet as at 30 June 2026, with total equity of **QAR 133.7 million** and cash and bank balances of **QAR 54.7 million** compared with borrowings of **QAR 11.9 million**.

Doha, Qatar, 24 August 2026 – Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) Q.P.S.C (“Techno Q” or the “Company”), a regional systems integrator specializing in audiovisual, security systems, lighting systems, IT solutions and hospitality business solutions, held its Board of Directors meeting on 24 August 2026. The Company is pleased to announce its financial results for the first six months of the financial year 2026 ended 30 June 2026.

Techno Q achieved revenue of QAR 132.3 million in H1 2026, representing an increase of 28.4% compared with QAR 103.0 million in H1 2025. Project revenue remained the principal contributor at QAR 126.9 million, while retail sales contributed QAR 5.4 million.

Gross profit was QAR 30.5 million in H1 2026, compared with QAR 33.6 million in H1 2025, a decline of 9.2%. The gross profit margin decreased to 23.05% from 32.61%, reflecting the higher cost base associated with the revenue mix during the period. Despite this margin pressure, operating profit remained stable at QAR 10.0 million, broadly in line with H1 2025, supported by other income and a reversal of impairment on trade receivables.

Profit attributable to owners of the Company amounted to QAR 9.5 million in H1 2026, compared with QAR 9.8 million in H1 2025, representing a decrease of 2.7%. Net profit margin was 7.19% compared with 9.50% in H1 2025, while basic and diluted earnings per share were QAR 0.11 compared with QAR 0.12 in the comparative period.

Techno Q continues to maintain a solid financial position, with total equity of QAR 133.7 million as at 30 June 2026. Cash and bank balances stood at QAR 54.7 million and borrowings at QAR 11.9 million, resulting in cash exceeding borrowings by approximately QAR 42.8 million. During H1 2026, the Group paid dividends of QAR 13.1 million relating to the year ended 31 December 2025.

The Group recorded net cash used in operating activities of QAR 5.2 million during H1 2026, compared with net cash generated from operating activities of QAR 18.2 million in H1 2025, mainly reflecting movements in working capital during the period. Management remains focused on disciplined working capital management, project execution and maintaining financial flexibility.

As of 30 June 2026, the Group's ongoing projects had a total project value of approximately QAR 1.14 billion, with an overall completion level of approximately 75%. The remaining revenue to be recognized from these projects amounted to approximately QAR 283.4 million, providing healthy revenue visibility for the Group's future operations.

The Group continues to maintain a strong presence in Qatar, while its operations in Saudi Arabia gained further momentum during 2026 and activities in Oman continued to develop, supporting the Group's regional expansion strategy. Techno Q remains focused on project execution, operational efficiency and pursuing opportunities across its core systems integration, security, audiovisual, IT and hospitality solutions activities in Qatar and the wider region.

Mr. Zeyad Al Jaidah, co-founder and Managing Director of Techno Q, commented on the Company's half-year performance: "H1 2026 delivered strong top-line growth, with revenue increasing by 28.4% year-on-year to QAR 132.3 million. This growth was accompanied by pressure on gross margins, which we are addressing through disciplined project execution, cost control and working capital management. Importantly, operating profit remained stable and the Group closed the period with QAR 133.7 million in total equity and a positive cash position relative to borrowings. Our remaining revenue backlog of approximately QAR 283.4 million provides healthy visibility for future operations and supports our confidence in the Group's growth prospects. We remain focused on improving margin quality, maintaining financial flexibility and creating sustainable value for our shareholders and customers."

Techno Q's shares are traded under the trading ticker "TQES" and under the International Securities Identification Number (ISIN) QA000IGXG507.

For further information and respective details on Techno Q, please visit <https://www.technoq.com/> or contact investor relations at investorrelations@technoq.com

Important information

This press release has been prepared by Qatar Electronic Systems Company (Techno Q) Q.P.S.C (the "Company") for informational purposes only. This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase shares or other securities, or a recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, offices,

partners, members, employees, agents or advisors assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions, and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains “forward-looking statements”. Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been submitted to approval by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

Press Release End



بيان صحفي: للنشر الفوري

عقب اجتماع مجلس إدارتها المنعقد بتاريخ 24 أغسطس 2026

الشركة القطرية للأنظمة الالكترونية (تكنو كيو) ش.م.ع.ق تعلن نتائجها المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026

- حققت الشركة القطرية للأنظمة الالكترونية (تكنو كيو) ش.م.ع.ق («تكنو كيو»)، إلى جانب محفظة شركاتها التابعة (ويُشار إليها مجتمعة بـ«المجموعة»)، إيرادات موحدة بلغت **132.3 مليون ريال قطري**، وصافي ربح عائد إلى مساهمي الشركة قدره **9.5 مليون ريال قطري** لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026 («النصف الأول من عام 2026»)، مقارنةً بإيرادات بلغت **103.0 ملايين ريال قطري** وصافي ربح عائد إلى مساهمي الشركة قدره **9.8 مليون ريال قطري** في النصف الأول من عام 2025.
 - حققت المجموعة إجمالي ربح قدره **30.5 مليون ريال قطري** في النصف الأول من عام 2026، مقارنةً بـ**33.6 مليون ريال قطري** في النصف الأول من عام 2025. وبلغ هامش إجمالي الربح **23.05%** في النصف الأول من عام 2026، مقارنةً بـ**32.61%** في النصف الأول من عام 2025.
 - حافظت المجموعة على مركز مالي متين كما في 30 يونيو 2026، بإجمالي حقوق ملكية بلغ **133.7 مليون ريال قطري**، وأرصدة نقدية ومصرفية بلغت **54.7 مليون ريال قطري**، مقابل قروض وتسهيلات اقترضت بقيمة **11.9 مليون ريال قطري**.
- الدوحة، قطر، 24 أغسطس 2026 – عقدت الشركة القطرية للأنظمة الالكترونية (تكنو كيو) ش.م.ع.ق («تكنو كيو» أو «الشركة»)، وهي شركة إقليمية متخصصة في تكامل الأنظمة والحلول السعوية والبصرية وأنظمة الأمن وأنظمة الإضاءة وحلول تقنية المعلومات وحلول أعمال الضيافة، اجتماع مجلس إدارتها بتاريخ 24 أغسطس 2026. ويسر الشركة أن تعلن نتائجها المالية للأشهر الستة الأولى من السنة المالية 2026 والمنتهية في 30 يونيو 2026.
- حققت تكنو كيو إيرادات بلغت **132.3 مليون ريال قطري** في النصف الأول من عام 2026، بزيادة قدرها **28.4%** مقارنةً بـ**103.0 ملايين ريال قطري** في النصف الأول من عام 2025. وظلت إيرادات المشاريع المساهم الرئيسي في الإيرادات، حيث بلغت **126.9 مليون ريال قطري**، فيما ساهمت مبيعات التجزئة بمبلغ **5.4 مليون ريال قطري**.
- بلغ إجمالي الربح **30.5 مليون ريال قطري** في النصف الأول من عام 2026، مقارنةً بـ**33.6 مليون ريال قطري** في النصف الأول من عام 2025، بانخفاض قدره **9.2%**. وانخفض هامش إجمالي الربح إلى **23.05%** من **32.61%**، بما يعكس ارتفاع قاعدة التكاليف المرتبطة بمزيج الإيرادات خلال الفترة. وعلى الرغم من الضغوط على الهوامش، ظل الربح التشغيلي مستقرًا عند **10.0 ملايين ريال قطري**، وبمستوى مماثل تقريباً للنصف الأول من عام 2025، مدعوماً بإيرادات أخرى وعكس مخصص انخفاض قيمة الذمم التجارية المدينة.
- بلغ الربح العائد إلى مالكي الشركة **9.5 مليون ريال قطري** في النصف الأول من عام 2026، مقارنةً بـ**9.8 مليون ريال قطري** في النصف الأول من عام 2025، بانخفاض قدره **2.7%**. وبلغ هامش صافي الربح **7.19%** مقارنةً بـ**9.50%** في النصف الأول من عام 2025، في حين بلغت ربحية السهم الأساسية والمخفضة **0.11 ريال قطري**، مقارنةً بـ**0.12 ريال قطري** خلال الفترة المقارنة.
- تواصل تكنو كيو الحفاظ على مركز مالي قوي، حيث بلغ إجمالي حقوق الملكية **133.7 مليون ريال قطري** كما في 30 يونيو 2026. وبلغت الأرصدة النقدية والمصرفية **54.7 مليون ريال قطري**، فيما بلغت القروض والتسهيلات **11.9 مليون ريال قطري**، لتتجاوز الأرصدة النقدية قيمة الاقتراض بنحو **42.8 مليون ريال قطري**. وخلال النصف الأول من عام 2026، قامت المجموعة بتوزيع أرباح نقدية بقيمة **13.1 مليون ريال قطري** عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

سجلت المجموعة صافي تدفقات نقدية مستخدمة في الأنشطة التشغيلية بقيمة 5.2 مليون ريال قطري خلال النصف الأول من عام 2026، مقارنةً بصافي تدفقات نقدية متولدة من الأنشطة التشغيلية بقيمة 18.2 مليون ريال قطري في النصف الأول من عام 2025، ويعزى ذلك بصورة رئيسية إلى التحركات في رأس المال العامل خلال الفترة. وتواصل الإدارة تركيزها على الإدارة المنضبطة لرأس المال العامل، وتنفيذ المشاريع، والحفاظ على المرونة المالية.

كما في 30 يونيو 2026، بلغت القيمة الإجمالية للمشاريع الجارية لدى المجموعة نحو 1.14 مليار ريال قطري، بنسبة إنجاز إجمالية تقارب 75%. وبلغت الإيرادات المتبقية المتوقع الاعتراف بها من هذه المشاريع نحو 283.4 مليون ريال قطري، بما يوفر للمجموعة مستوى جيداً من وضوح الرؤية بشأن الإيرادات المستقبلية.

تواصل المجموعة الحفاظ على حضور قوي في قطر، في حين اكتسبت عملياتها في المملكة العربية السعودية زخماً إضافياً خلال عام 2026، واستمرت أنشطتها في سلطنة عُمان في التطور، بما يدعم استراتيجية المجموعة للتوسع الإقليمي. وتظل تكنو كيو مركزاً على تنفيذ المشاريع، وتعزيز الكفاءة التشغيلية، واعتنام الفرص في مجالاتها الأساسية التي تشمل تكامل الأنظمة، والأمن، والحلول السمعية والبصرية، وتقنية المعلومات، وحلول الضيافة في قطر والمنطقة الأوسع.

وقال السيد زياد الجيدة، الشريك المؤسس والعضو المنتدب لشركة تكنو كيو، تعليقاً على أداء الشركة خلال النصف الأول من العام: «شهد النصف الأول من عام 2026 نمواً قوياً في الإيرادات، حيث ارتفعت بنسبة 28.4% على أساس سنوي لتصل إلى 132.3 مليون ريال قطري. وقد تزامن هذا النمو مع ضغوط على هوامش إجمالي الربح، ونعمل على معالجتها من خلال الانضباط في تنفيذ المشاريع، وضبط التكاليف، وإدارة رأس المال العامل. والأهم أن الربح التشغيلي ظل مستقراً، وأنهت المجموعة الفترة بإجمالي حقوق ملكية بلغ 133.7 مليون ريال قطري وبمركز نقدي إيجابي مقارنةً بالافتراض. كما أن رصيد الإيرادات المتبقية من المشاريع، والبالغ نحو 283.4 مليون ريال قطري، يوفر رؤية جيدة للعمليات المستقبلية ويدعم ثقتنا بأفاق نمو المجموعة. وسواصل التركيز على تحسين جودة الهوامش، والحفاظ على المرونة المالية، وخلق قيمة مستدامة لمساهميننا وعمالئنا.»

يتم تداول أسهم تكنو كيو تحت رمز التداول «TQES» وبالرقم الدولي لتعريف الأوراق المالية (ISIN) QA000IGXG507.

لمزيد من المعلومات والتفاصيل حول تكنو كيو، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني <https://www.technoq.com> أو التواصل مع علاقات المستثمرين عبر البريد الإلكتروني investorrelations@technoq.com

<https://www.technoq.com/investorrelations@technoq.com> معلومات مهمة

أعد هذا البيان الصحفي من قبل الشركة القطرية للأنظمة الإلكترونية (تكنو كيو) ش.م.ع.ق («الشركة») لأغراض معلوماتية فقط. ولا يشكل هذا البيان عرضاً أو دعوة أو التماساً لأي عرض للاكتتاب في الأسهم أو الأوراق المالية الأخرى أو شرائها، كما لا يشكل توصية بالاستثمار في أي أسهم أو أوراق مالية أخرى.

لا يُقصد الاعتماد على هذا البيان الصحفي كأساس لاتخاذ أي قرار استثماري، كما أنه لا يُعد، ولا ينبغي افتراض أنه، شاملاً أو مكتملاً. وقد تم تقديمه لأغراض معلوماتية فقط.

على الرغم من نشر المعلومات الواردة في هذه الوثيقة بحسن نية، فإن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو إقرارات أو تعهدات أو تأكيدات أخرى، صريحة كانت أم ضمنية، فيما يتعلق بدقة هذه المعلومات أو اكتمالها. ولا تتحمل الشركة أو الشركات التابعة لها أو أي من مديريها أو مسؤوليها أو شركائها أو أعضائها أو موظفيها أو وكلائها أو مستشاريها أي التزام أو مسؤولية، كما لا يقع على عاتقهم أي واجب عناية، عن أي نتائج تترتب على تصرف أي شخص اعتماداً على المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي أو عن أي قرار يستند إليها. ولا تتعهد الشركة بإتاحة أي معلومات إضافية أو تحديث هذا البيان الصحفي أو تصحيح أي أخطاء قد تتبين لاحقاً.

تستند البيانات الواردة في هذا البيان الصحفي، التي لا تمثل حقائق تاريخية، إلى التوقعات والتقديرات والإسقاطات والآراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر وشكوك وعوامل أخرى معروفة وغير معروفة، ولا ينبغي الاعتماد عليها. كما يتضمن هذا البيان الصحفي «بيانات تطلعية». وقد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة بصورة جوهرية عما هو وارد أو متوقع في تلك البيانات التطلعية.

لم يتم تقديم هذا البيان الصحفي لاعتماده من قبل الجهة التنظيمية المختصة بالأوراق المالية في دولة قطر أو في أي دولة أو ولاية قضائية أخرى.

نهاية البيان الصحفي

